
Styrelsemöte A6 golfveteraner 2022-08-28 
 
 
Plats: A6 golfklubb 
Närvarande: Olle Burström, Berndt Robertsson, Lars Nordholm, Göran Bäckström. 
 
1) Ordförande Burström förklarade mötet öppnat. 
 
2) Berndt Robertsson rapporterade att ekonomin är fortsatt god och under kontroll.               
    Utgifter och inkomster följer budget väl. 
 
3) Under säsonger har det förts en diskussion om hur veteranernas ekonomi ska  
     hanteras eftersom det enligt banken inte går att fortsätta som tidigare. En arbets- 
     grupp från veteranerna har jobbat med frågan, och nu har huvudstyrelsen 
     kommit med ett förslag som innebär att klubben tar hand om veteranernas 
     ekonomi som ett särskilt kostnadsställe och sköter alla transaktioner. Detta 
     ska göras utan kostnad för veteranerna och innan beslut tas kommer det 
     tas fram noggranna instruktioner för hur det rent praktiskt ska hanteras liksom 
     en överenskommelse som klart reglerar vad som gäller. Ingen förändring 
     kommer att ske före årsskiftet.  
     Styrelsens uppfattning är att den av huvudstyrelsen föreslagna förändringen 
     kommer att bespara veteranerna mycket arbete men ändå ger oss möjlighet  
     att styra vår egen ekonomi som tidigare och rekommenderar därför att      
     veteranerna ska anta förslaget. Frågan kommer att redovisas och diskuteras 
     på kommande höstmöten. 
 
4) Totalt finns det fram till årsskiftet 16 stycken jubilarer som kommer att uppvaktas 
     på sedvanligt sätt. 
 
5) Säsongsavslutningen äger rum den 5 oktober, som vanligt med tävling och 
     middag på kvällen. Olle tar kontakt med restaurangen för att få fram ett bra 
     pris och ett bra måltidsarrangemang. 
     Janne Berglund och Anders Haraldsson sköter som vanligt hanteringen och 
     utdelningen av priser och ser till att det i samband med anmälan till tävling 
     också går att anmäla sig till middagen på kvällen, det ska även gå att bara 
     anmäla sig till middagen om man inte vill eller kan spela. 
     När alla detaljer är klara kommer en inbjudan att mejlas ut till alla medlemmar  
     samt läggas ut på hemsidan. 
 
6) Arbetet med att få fram ett bra program för höstens tisdagsmöten pågår för fullt. 
 
7) Det blir julfest även i år. Lokalen är bokad, detaljer kommer så småningom. 
 
8) Arbetet med att forma en styrelse för kommande år är i full gång. Ordförande 
    Burström har avböjt omval, Göran Bäckström och Berndt Robertsson har ett år 
    kvar på sina mandat. 
 
9) Ett gemensamt planeringsmöte för styrelse och kommittéer planeras senare 
    under hösten. 
 
10) Medlemsregistret omfattar i skrivande stund 161 betalande medlemmar samt 
       tre hedersmedlemmar. 
 
11) Ordförande Burström förklarade styrelsemötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
Göran Bäckström/Sekreterare 
 


